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Møtereferat 

04.01.2022 

Tidspunkt 

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl.18.00 den 04.01.2022 på Røde kors huset. 

Møteleder er Thorbjørn 

Til stede 

Tor Dalevold, Torbjørn Erntzen, Thomas Gundersen, Grete Sandsmark, Ole Kristian 

Espeset, Erling Brekke, Kåre Peder Rasmushaugen, Lillian Holden og Ove 

Corneliussen 

Ikke til stede 

Mike Tony Bråten (har ikke fått innkallingen) og Sverre Hamre 

Godkjenning av innkalling 

Mike Tony hadde ikke fått innkallingen, men fast rutine er også første tirsdag i 

måneden for møte dersom ikke annet avtales. Sakslisten er: 1.Vinterjakt, 2. Revejakt 

i januar, 3. Søknad på tilskudd i 2022, 4. Budsjettforslag 2022, 5. Eventuelt 

Sak 01/22 Vinterjakt 

- Det er møte om dette den 10.januar i grunneigarlaget, om det skal bli i år eller 

ikke. Vi får avgjørelse om dette etter det og inntil da forholder vi oss til den 

ordinære jakttiden. 

Sak 02/22 Revejakt i januar 

- Det er tillatt, men skal være organisert og i lagsform ved bruk av hund. i 

henhold til grunneigarlaget. Det skal varsles til styret i Nes JFF før det skal 

jaktes rev, og at det skal være flest mulig deltakere i denne jakten.  

- Forslag om å utvide jaktkort for småvilt til å gjelde for hare jakt etter jul også. 

Forutsatt at jakten ikke blir stoppet av grunneigarlaget etter deres regler. 

Gjeldende fra 10.09.22 og t.o.m. 28.02.23 og videreføres neste sesonger 

fremover. Votering antall for: 9, antall imot: 0, forslaget vedtas enstemmig. 

- Jakt etter jul SKAL kun foregå i helger i henhold til grunneigarlagets regler. 

- Det skal printes ut ett eks. av grunneigarlagets kontrakt til hvert medlem i 

styret slik at dette er tilgjengelig. Tor ordner dette. 

Sak 03/22 Søknad på tilskudd i 2022 

- Ønskelig å finne ut av hvem vi kan søke om midler til i 2022. Kan vi søke 

Sparebank 1 stiftelsen igjen, selv om vi har fått innvilget i fjor? Vi mener det 

må være mulig å søke igjen i år også. Ole Kristian tar dette med Sverre, og 

sjekker ut mulighetene. 

- Alle gruppene må gå gjennom og se hva slags prosjekter de ønsker å søke 

finanser til i 2022, og gi tilbakemelding innen ekstraordinært møte på Teams i 

slutten av januar. Torbjørn ordner innkalling. 
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Sak 04/22 Budsjettforslag 2022 

- Alle grupper må gå gjennom hvilke midler de trenger for neste års budsjett. 

Budsjettforslaget skal være klart og overlevert Torbjørn innen 20.01.22. 

- Fra og med året 2022 skal det etterstrebes at budsjettforslaget er klart innen 

18.12.22, og videre for fremtiden. 

Sak 05/22 Eventuelt 

- Ole Kristian tok opp prisen på harejakt etter jul og ut februar. Dette er 

forholdsvis dyrt i forhold til tilgjengelige jaktdager og ønsker at prisen tas opp 

i jaktgruppa for revidering av prisen. (Dette er nå avklart etter votering om 

jaktkortets utvidelse for småvilt f.o.m. 10.09 – 28.02. ref. sak 02/22 pkt. 2) 

- Betaling av medlemsavgift foregår nå etter nytt system med Vipps, det sendes 

fremdeles ut faktura fra sentralt NJJF for dette for de som ønsker avtalegiro. 

- Det har vært en bra høst på fuglejakt. Tallene for økt bestand er på vei opp. 

Storviltjakta har blitt skutt 6 elg og 2 hjort. Gaupejakta har ikke Nes JFF noe 

med, og organiseres av eksterne i forhold til grunneigarlaget. 

- Isfiske 2022. Isbanekjøringen har startet, så dette må foregå på motsatt side av 

banen. Nes JFF tar ett møte med motorklubben om dette for å avklare 

muligheter og tidspunkt. Barne og ungdomssatsing informeres også om på 

Årsmøtet (tas av Torbjørn). 

- Det er alt for dårlig tilbakerapportering på fanget fisk, og vi har ingen 

forutsetning for å se hvordan tilstanden er i våre vann. Dette må endres, og 

det utarbeides en strengere praksis på reaksjoner for manglende innlevering 

av fangstrapport. Vi ser også på mulighet for premiering av de som leverer 

dette innen årsmøtet 2023. Dette gjelder alle vann unntatt Trytetjern (som er 

åpnet for alle) Vi informerer om dette på årsmøtet. Erling tar dette.  

- Erling og Torbjørn snakker med kommunen om plassering av gapahuken vår. 

De tar også opp ønske om å flytte lånebåten til NJFF fra elva til Trytetjern i 

stedet, Erling avklarer tillatelse med NJFF om flytting. 

- Regnskapet skal inn. Gruppene må levere inn sine aktiver til Tor. Dette skal 

normalt være innlevert innen 01.01.22. Vi lager ett system som alle skal 

benytte for å følge opp regnskaps relaterte saker. Det skal rapporteres inn/ut 

kostnader og antall rekvisita/ammunisjon (ammunisjonsprotokoll) i Nes JFF 

regi. Vi skal ha inn disse rapportene med frist innen 01.12 for preliminær 

rapportering hvert år, med forbehold om tillegg frem til deadline 31.12 

dersom restnoteringer etter frist. Det er ønskelig med en pad tilgjengelig for 

benyttelse til disse føringene i denne sammenheng. Dette ser Ove, Torbjørn, 

Tor og Haglegruppa på logistikken rundt. Ove lager ett forslag på skjema. 

- Brøyting på banen, Ole Kristian sjekker. Sjekk gjerne med kommunen/de som 

brøyter Trytetjern runden, og Ole Petter Haugen. 

Møte hevet 

Møtet ble hevet kl. 20.44 av møteleder Thorbjørn.  

Referert av: Ove Corneliussen 

 


